
A „Csibész” nem a múltra épít 
 
Balogh Norbert az idén is a Fight Code Dragons vb-döntőjébe vágyik.  
 
A debreceni sportoló 2011-ben karrierje legjobb idényét produkálta, kitűnő 
teljesítménnyel menetelt a K-1-szabályrendszerű Fight Code 72,5 kilogrammos 
világbajnoki döntőjéig. Norbert a Debrecenben megrendezett fináléban is odatette 
magát, szoros meccsen veszített a későbbi győztes fehérorosz Bessmertny-vel 
szemben.  
 
A Fight Code Dragons idei első kvalifikációs tornáit május 12-én rendezik, az 
egyik helyszín a budapesti Papp László Sportaréna. Balogh ellenfele az olasz 
Marco Re lesz, már nem is meglepő, a talján jóval magasabb az egyébként nem 
alacsony debreceni harcosnál. 
 
- Magasabb partnerekkel készülök, így ez nem lesz szokatlan –kezdte Balogh 
Norbert. – Re thai-boksz iskolán nőtt fel, kemények a könyökösei, térdesei, kérdés, 
mire lesz képes K-1-ben. Nem lesz könnyű dolgom, fegyelmezetten, zártan kell 
bokszolnom, az ütőtávján belül kerülni, s onnan a saját stílusomat érvényre juttatni. 
Jó formában érzem magam, sérülés, betegség nem hátráltatott, a szokásos edzői 
stáb, Zilai Sándor, Balogh Vilmos és Bokor Zoltán segítette az edzésmunkámat.  
 
Balogh Norbertnek nincsenek túl jó emlékei az olaszokról, a sorozat tavalyi 
középdöntőjében Bruno Franchi „állj” után térdelte le, súlyos sérülést okozva a 
debreceni „Csibésznek”.  
 
- Még egyszer ilyenbe nem futok bele, minden helyzetben védeni fogom magam. 
Nem zavar, hogy olasszal kell küzdenem, ezt dobta a gép. Döntőbe vágyom, ehhez 
pedig az kell, hogy az első kvalifikációs mérkőzésemet megnyerjem Budapesten.  
 
Tavaly májusban éppen a magyar fővárosban megrendezett gálán kezdődött Balogh 
diadalmenete, az extramenetben hatalmas fejrúgással, K.O.-val győzte le a horvát 
Tomicsot.  
 
- Soha nem fogom elfelejteni azt a budapesti bunyót, de ugyanilyen kedves 
számomra a debreceni finálé is. Ám a múltból nem lehet megélni, újra 
bizonyítanom kell, s ezer százalékkal koncentrálva a legjobbamat nyújtani. A 
szurkolók támogatására most is számítok, talán el sem hiszik, de hihetetlen energiát 
kapok tőlük. Bízom benne, Budapesten is ott lesznek a hajdúsági drukkerek! 
 


